

Corporation of the Township of North Glengarry
90 Main Street South
P.O. Box 700
Alexandria, ON
K0C 1A0
Tel: (613) 525-3087
Fax: (613) 525-1649



Municipalité du Canton de Glengarry Nord
90 Rue Main Sud
C.P. 700
Alexandria, ON
K0C 1A0
Tel: (613) 525-3087
Télécopieur: (613) 525-1649

www.northglengarry.ca

Boil Water Advisory

Date: Tuesday April 5, 2022

Subject: Glen Robertson Water Supply

Please be advised until further notice, the Township of North Glengarry Water Works has issued a precautionary boil water, as recommended by the Eastern Ontario Health Unit.

The water that serves your residence or business may not be potable due to an equipment malfunction at the Water Plant creating a low-pressure event throughout the distribution system.

Until further notice, water for drinking and food preparation must be boiled (rolling boil for a minimum of one minute) to kill all potential disease-causing organisms or use bottled water.

You will receive written confirmation once the problem has been rectified.

Should you have any questions, please contact 613-551-0429.

Avis De Faire Bouillir L'Eau

Date: Mardi le 5 April, 2022

Sujet: Le Réseau D'Eau Potable de Glen Robertson

Veillez noter que les Services D'eau du Canton de Glengarry Nord avis que les utilisateurs d'eau par ce réseau a émis un avis préventif d'ébullition de l'eau, tel que recommandé par le Bureau de santé de l'est de l'Ontario.

L'eau qui service votre résidence ou votre entreprise pourrait être non potable. Un défaut de fonctionnement à l'usine de traitement de l'eau a causé une baisse de pression dans le système de distribution.

Jusqu'à nouvel avis, ils doivent faire bouillir l'eau utilisée pour boire ou pour la préparation de la nourriture (à pleine ébullition pendant au moins une minute) pour détruire les organismes dangereux. Ils peuvent aussi utiliser de l'eau embouteillée.

Vous serez avisé(e)s par écrit lorsque le problème sera rectifié.

Si vous avez des questions à ce sujet, communiquer avec nous au 613-551-0429